



## 3. Listen and note down why the speaker likes each part of the house. (12 marks)

**Example: Living room: This person likes watching TV and there is a TV in the living room.**

**Kitchen: This person likes the kitchen because it is very large.**

**Study: This person likes the study because there are many books in it and he enjoys reading.**

**Bathroom: This person likes the bathroom because it is very beautiful.**

**Garden: This person likes the garden because there are a lot of flowers in it.**

### Reading

1. Match each Chinese vocabulary with its English meaning. Write the number in the grid. (10 marks)

1. 房子	2. 医生	3. 哥哥	4. 电影院	5. 商店
6. 图书馆	7. 左边	8. 老师	9. 银行	10. 厨房
				11. 要

<i>Example: older brother</i>	<b>3</b>
cinema	<b>4</b>
shop	<b>5</b>
library	<b>6</b>
kitchen	<b>10</b>
teacher	<b>8</b>
left	<b>7</b>
doctor	<b>2</b>
bank	<b>9</b>
future time marker	<b>11</b>
house	<b>1</b>

**2. Match the questions/statements and responses. First answer is given to you an example. (10 marks)**

Questions/Statement	Answers
1. 你将来想做什么?	e
3. 你周末要去哪儿?	d
2. 他有几个孩子?	c
4. 你怎么去邮局?	b
5. 火车站在哪儿?	f
6. 我住在英国, 你呢?	a

Responses:
a. 我家在日本。
b. 坐公共汽车。
c. 一个儿子, 两个女儿。
d. 图书馆和运动中心。
e. 工程师。
f. 在公园左边。

**3. Read the paragraph below and answer the questions in English. (10 marks)**

我叫舒乐(Shu le), 我十三岁。我家有四口人, 爸爸、妈妈、一个姐姐和我。我家在邮局的右边, 银行的前边。我家的房子不大也不小, 有三个厕所、两个浴室、一个客厅、一个饭厅, 一个厨房和三个卧室。我的卧室比爸爸妈妈的卧室小, 比姐姐的卧室大。我家没有花园。我爸爸是商人, 妈妈是科学家, 姐姐是演员因为她很漂亮。我将来想做记者因为我觉得这个工作很好玩儿。

Questions	Answers
1) Which side is the post office? Which side is the bank?	post office—left side; bank—back/behind
2) How many toilets and bathrooms do they have?	three toilets and two bathrooms
3) Whose bedroom is the smallest? Do they have a garden?	elder sisters; they don't have a garden
4) What do Shule's parents do?	Her father is a business person; her mother is a scientist.
5) What job does Shule like to do? Why?	She wants to be a journalist because she feel it is fun.

**4. Translate the following from Chinese to English. (15 marks)**

1) 下个星期六我要去女朋友家，因为星期六是她的生日。

**I am going to my girlfriend's house next Saturday because Saturday is her birthday.**

2) 上个周末我和朋友一起去了法国海边。我们觉得在海边游泳很好玩儿。

**My friend and I went to French seaside last weekend. We think that swimming at the seaside is very fun.**

3) 我小的时候想做演员，但是(but)我现在想做科学家因为我觉得科学很有意思。

**When I was young, I wanted to be an actor. But now I would like to be a scientist because I think that science is very interesting.**

4) 姐姐的卧室比我的卧室大。她有一个很大的书架因为她喜欢看书。

**Elder sister's bedroom is bigger than mine. She has a big bookshelf because she likes reading.**

5) 我家的左边有一个大公园。我每天早上去公园跑步。我喜欢一边跑步一边听音乐。

**There is a big park on the left of my house. I go to the park to run every morning. I like listening to music while running.**

**Writing****1. Translate the English vocabulary into Chinese. (10 marks)**

house	In the future	journalist	front	actor					
房	子	将	来	记	者	前	边	演	员

2. Translate the English phrases into Chinese. (10 marks)

a) Example: a son _____ 一个儿子 _____	b) two daughters _____ 两个女儿 _____	c) large living room _____ 大客厅 _____
d) go to the library _____ 去图书馆 _____	e) next weekend _____ 下个周末 _____	f) last month _____ 上个月 _____

## 3. Unscramble the sentence. (10 marks)

将来	想	英国	护士	我	的	妹妹	在	做	一个
----	---	----	----	---	---	----	---	---	----

\_\_\_\_\_ 我的妹妹将来想在英国做一个护士。 \_\_\_\_\_

4. Translate the following text into Chinese. (15 marks)

a) My father is a Chinese doctor. He is very handsome, also very tall.

\_\_\_\_\_ 我的爸爸是一个中国医生。他很帅，也很高。 \_\_\_\_\_

b) Today my girlfriend and I went to the cinema to see the film because this film is very interesting.

\_\_\_\_\_ 今天我和女朋友去电影院看电影因为这个电影很有意思。 \_\_\_\_\_

c) I would like to be a teacher in the future because I think this job is very interesting.

\_\_\_\_\_ 我将来想做一个老师因为我觉得这个工作很有意思。 \_\_\_\_\_

d) The kitchen is larger than the dining room, but (但是) smaller than the living room.

\_\_\_\_\_ 厨房比饭厅大，但是比客厅小。 \_\_\_\_\_

e) Do you often go to the sports center at weekends?

\_\_\_\_\_ 你周末常常去运动中心吗? \_\_\_\_\_

